

CONCEPT NOTULEN
ALGEMENE LEDENVERGADERING

NAJAARSVERGADERING

Datum: zaterdag 20 september 2025
Aanvang: 14.30 uur (inloop 14.00 uur)
Plaats: Grand Hotel ter Duin, Hogeweg 55, Burgh-Haamstede
Aanwezig: Handtekeningen lijst verkrijgbaar bij secretaris.

Aanwezig vanuit bestuur: Gerrit Bussink (voorzitter), Michel Freericks (secretaris), Dirk Jongejan (penningmeester), Roland Krijger (havencommissaris) en Albert Naardin (commissaris zelfwerkzaamheid).

Opening & Welkom door de voorzitter

De vergadering wordt om 14.35 uur geopend door de voorzitter.

1. Mededelingen en ingekomen stukken (Michel Freericks)

- Er zijn geen ingekomen stukken.
- Agendapunt 7 en 8 worden omgedraaid; eerst wordt het Huishoudelijk Reglement goedgekeurd, daarna de statuten. De reden hiervan is dat René Kastelijn heeft aangegeven dat hij niet kan stemmen voor de statuten als hij niet zeker weet of de wachtlijstleden qua aantal beperkt zijn.
- Thea Helle zal uitvoering evenementen bespreken van het afgelopen jaar bij het agendapunt 10.
- Cees Overbeeke zal bij het begin van de rondvraag, een leuk verhaal houden over de historie en de dijk (die van de brug naar de D-E steiger loopt).
- Recentelijk heeft er een brandveiligheidscontrole op locatie plaatsgevonden. De brandveiligheid is in orde maar het advies is om de blussers op de steigers t.z.t. te vervangen door schuimblussers. Daarnaast is er een niet bindend advies om rook- en temperatuurmelders in de werkruimte en wasruimte te plaatsen. Voor het geval de brug behouden wordt in de toekomst, zullen de trappen plaats moeten maken voor gangways en zal de leuning geplaatst worden op 1.10 meter.

Vragen n.a.v. de mededelingen:

- Cindy Hofman vraagt wie de brandveiligheidsinspectie heeft uitgevoerd. Michel Freericks bevestigt dat deze is uitgevoerd door de Veiligheidsregio Zeeland. Er volgt een rapport n.a.v. het onderzoek, wat aan alle leden toegestuurd zal worden.
- Hans Nagelkerke vindt het vreemd dat de trap vervangen zou worden door een loopbrug als de brug zou niet zou verdwijnen. Michel Freericks legt uit dat voor de brandweer en overige hulpverleners niet alleen de dijk maar ook elke trap als een obstakel wordt gezien. Volgens hem is de vereniging het aan de leden en de hulpverleners verplicht de situatie in de haven zo veilig mogelijk te maken.
- Roger de Graaf vraagt of dat bovenstaande vraag m.b.t. de trap ook van toepassing is op de A-steiger. Michel Freericks bevestigt dat het advies is om daar ook de trap te vervangen door een gangway.

- Michel Freericks vraagt namens Hans Nagelkerke of dat de wachtlijstleden hun hand op kunnen steken (2) en of dat er mensen aanwezig zijn die geen lid zijn van de vereniging (1). Deze personen mogen geen stem uitbrengen.

Overige mededelingen

- 27 Afzeggingen
- Er is een kleine sprong gemaakt door de toename van het aantal partnerleden maar de vereniging telt continue ongeveer 250 leden.
- Momenteel zijn er ongeveer 35 wachtlijstleden. Dit aantal neemt vrijwel nooit toe omdat enkel de personen op de lijst blijven staan die specifiek bij deze vereniging op die ene plek willen liggen, dus niet enkel vanwege de lage ligprijs.
- Kleine introductie nieuwe aanwezige leden:
 - Arjen Wapenaar
 - Paul Hoogevorst
 - Petra Coenen
 - Herman Boonstra

2. Bindende voordracht (Art 11 lid 2 statuten) tot benoeming van Paul Frank als bestuurslid van de vereniging

Er zijn geen tegenkandidaten ingediend wat resulteert in de bindende voordracht tot benoeming van Paul Frank als bestuurslid.

Alle functies binnen het bestuur blijven ongewijzigd wat inhoudt dat Paul Frank de functie van secretaris gaat bekleden.

Er volgt een woord van dank aan Michel Freericks waarbij er een attentie wordt uitgereikt.

3. Concept notulen van de BALV van 24 mei 2025 naar tekst en inhoud

- Agendapunt 3: Aanpassing statuten ter stemming:
 - Regel 1 en regel 5: 'stuten' vervangen door 'statuten'.
 - Regel 2: controleren op zinsopbouw, tekst aanpassen bij 'in sommige opzichten achterhaald'.

Besluit: de notulen worden, met inachtneming van bovenstaande opmerkingen, goedgekeurd.

4. Concept notulen van de ALV van 24 mei 2025 naar tekst en inhoud

- Pagina 2: Doorschuiven baggerkosten: Hans Nagelkerke heeft tijdens de vorige ALV verzocht de baggerkosten door te schuiven naar 2025. Hiermee zou de kascommissie moeten instemmen. Hans vraagt zich af of dat daar nog actie op is ondernomen. De penningmeester geeft aan deze correctie nog niet te hebben doorgevoerd.
- Pagina 2, laatste bullet agendapunt 4: Hans Nagelkerke verzoekt de zin 'Hans Nagelkerke vult aan dat de inflatie de afgelopen jaren ook het resultaat beïnvloed heeft' te vervangen door: 'Ondanks de inflatie is het mogelijk gebleken om de kosten voor de vaste ligplaatshouders niet te verhogen'.
- Pagina 4: Vervanging brug ('doortrekken F-E steiger'): de volgende tekst moet toegevoegd worden aan de zin: 'Cees Breuker...te verdwijnen'; de brug en de steiger hebben een sociale functie voor de D-E steiger. En hij uit twijfels over de veiligheid van één uitgang bij de gangway bij de B-steiger'.
- Pagina 7: Algemene mededelingen, bullit nr. 8: De zin 'Roger de Graaf is bereid één kar te sponsoren' moet vervangen worden door: 'Roger de Graaf is bereid om te kijken of hij daar verder achteraan kan gaan. Arno Voerman is bereid om één van de karren, die inmiddels al aanwezig is op de haven, te sponsoren'.
- Pagina 7: Algemene mededelingen, bullit nr. 7: De reeds bestaande tekst onder deze bullit zal worden verwijderd en worden vervangen door: 'Accu's van fietsen mogen enkel nog opgeladen worden op de eigen boot of thuis, dus ook niet aan de walstroom en ook

niet in 't Torentje'. De vereniging is namelijk niet verzekerd als er door het opladen van accu's op de haven, brand uitbreekt'.

Besluit: de notulen worden, met inachtneming van bovenstaande opmerkingen, goedgekeurd.

Opmerkingen n.a.v. de notulen:

- Cindy Hofman
 - Cindy vindt het jammer dat er vaak wrijvingen ontstaan nadat een vergadering heeft plaatsgevonden wat volgens haar vaak te maken heeft met het benoemen van voor- en nadelen. Haar voorkeur gaat uit naar het benoemen van feiten wat volgens haar de kans op wrijving en het vormen van kampjes zal verminderen. De voorzitter vult aan dat er in 't vervolg rekening zal worden gehouden met de manier van communicatie hieromtrent.
 - Cindy begrijpt niet waarom de binnenruimte van 't Torentje vergroot moet worden ten koste van de buitenruimte en baart zich zorgen. Ze vindt de buitenruimte belangrijker dan de binnenruimte. Daarnaast zal de aanwezigheid van muizen altijd een feit te zijn.
- Hans Nagelkerke meldt dat in de notulen van de vorige vergadering wordt aangegeven dat de situatie omtrent 't Torentje in ontwikkeling is waar al bijna toe besloten is. Hij benadrukt dat er nog steeds niets besloten is over 't Torentje en dat hij zich verzet tegen de ontwikkelingen.
De voorzitter vult aan dat er tijdens de vorige vergadering slechts een presentatie is gegeven door 2 leden die graag willen dat er iets ging gebeuren. N.a.v. de presentatie is de ALV gevraagd of dat deze 2 leden verder mochten gaan met de verkenning van dit project, waarmee de vergadering heeft ingestemd. Het betrof puur een opiniepeiling.

5. Kort overzicht actuele stand financiën (Dirk Jongejan)

Liquiditeit:

Deze bedraagt momenteel ongeveer € 130.000,00 maar er wordt verwacht dat dit eind van het jaar ongeveer € 90.000,00-€ 100.000,00 zal zijn. Op dat moment worden er weer facturen verstuurd aan de leden waardoor het saldo weer zal stijgen. De penningmeester verzoekt de leden om de actualiteit van hun emailadres te controleren om aanmaningen te voorkomen.

Facturatie stroom december:

Deze maand worden alle meterstanden opgenomen. Daarna wordt er een berekening gemaakt aan de hand van de jaarafrekening van de energieleverancier van de maand november. Dan wordt er gekeken naar de nieuwe kostprijs per kWh waarna de factuur begin december naar de leden gestuurd wordt. Afgelopen jaar was er een daling in het gebruik maar waren de vaste kosten dermate gestegen dat de factuur toch nog hoger uitviel. Er zou eigenlijk een nieuwe capaciteitsberekening moeten worden gemaakt om mogelijk de vaste kosten te reduceren. De vaste kosten (groot- en middelgroot verbruik) worden veroorzaakt door (ongeveer) zes stroompunten. Deze variëren van stoppen van 25A tot stoppen van 80A. Dit komt voort uit het feit dat deze haven van oorsprong een oude werkhaven is. Om de kosten te reduceren zouden er mindere zware aansluitingen moeten worden geplaatst waar dan ook lagere tarieven aan vast hangen.

Opmerkingen:

- Willem Vogt is van mening dat de vaste lasten van deze 6 aansluitpunten ten laste van de vereniging moeten worden gebracht en niet ten laste van de leden. Maar uiteindelijk maakt het niet uit of dat deze kosten in het liggeld worden doorberekend of in de electriciteitsberekening; links om of rechts om worden de kosten toch door de leden betaald.

- Willem van der Zalm vindt dat dit soort vragen (capaciteitsberekening) bij de netwerkbeheerder kunnen worden weggelegd. Volgens de pennigmeester is dit niet zo eenvoudig als het lijkt en moet er een andere weg gevonden worden om deze berekening uit te laten voeren.
- Arno Voerman geeft aan bekend te zijn in het contact met energieleveranciers en wil Dirk Jongejan een handreiking doen om hem hierin bij te staan.

Bezoek en omzet van de haven

Vergeleken met vorig jaar is het aantal passanten (motorboten en zeilboten) gestegen met 7% wat heeft geleid tot een omzetsteiging van bijna 11%.

Michel Freericks vraagt speciaal aandacht voor het gebruik van de Ideal knop op de te betalen factuur. Hiermee kunnen betalingsachterstanden worden voorkomen.

6. Update vervanging wifi netwerk (Albert Naardin)

De offerte is voor 99% afgerond. Arno Voerman heeft een grote bijdrage geleverd aan de totstandkoming van de offerte.

Het is de bedoeling dat er voor de leden een wachtwoordverbinding komt en voor de passanten een verbinding zonder wachtwoord. Er worden niet zichtbare netwerken geplaatst voor een aantal systemen zoals het Saltosysteem en het camerasysteem.

Er wordt een afbeelding getoond waarop de verschillende signalen kunnen worden verwacht; Groen (sterk), geel (matig) en rood (zwak). In de eerste week van november vindt de implementatie plaats welke ongeveer één week in beslag zal nemen. In die periode zal op sommige plekken geen wifi beschikbaar zijn in de haven.

Opmerkingen:

- Roger de Graaf vraagt of dat er een camera wordt geplaatst op de passantensteiger. Volgens Albert Naardin is dit waarschijnlijk wel het geval maar nog niet helemaal zeker. Hij verklaart dat het de wens van de havenmeesters is dat de vuilstortplek zichtbaar wordt op het camerasysteem zodat kan worden vastgelegd wanneer er illegaal gestort wordt. Daarnaast zouden de havenmeesters het wenselijk vinden als er een camera wordt geplaatst tussen de sanitaire ruimtes zodat het zichtbaar is wie er in en uit loopt en wie er op het havenkantoor is.

7. Aanpassing Huishoudelijk Reglement

In bijlage 4 wordt het voorstel beschreven om het aantal wachtlijstleden te beperken tot 60 omdat hier voorheen geen maximum aantal aan was gekoppeld. Het bepalen van het maximum aantal is van belang om te voorkomen dat niet ligplaatsgerelateerde stemmen invloed hebben op de wijzigingen van de statuten.

Besluit: de ALV gaat unaniem akkoord met de aanpassing op het Huishoudelijk Reglement waarbij het aantal wachtlijstleden wordt beperkt tot 60.

8. Aanpassing Statuten

Michel Freericks brengt zijn dank uit naar Jos de Sonnevile en Cees Overbeke voor hun grote inbreng op dit agendapunt.

In het kader van de aanpassing van de statuten geeft hij aan dat er tijdens deze ALV 2 keer gestemd gaat worden:

- 1) Het opnemen van de wettelijke wijzigingen (volgens Wet Toezicht Bestuur Vereniging 2021) in de statuten.
- 2) Aanpassing op de statuten zoals deze reeds zijn toegestuurd in de bijlage van de vergaderstukken.

T.a.v. Artikel 4.1: Deze wijziging wordt toegepast in het kader van het behoud van de verbinding met de vereniging. Indien een lid niet woonachtig is in Nederland, heeft dit invloed op de binding wat afbreuk doet aan het verenigingsgevoel. Met deze formulering worden er geen Europeanen uitgesloten maar is er wel de voorwaarde dat zij woonachtig moeten zijn in Nederland. Voor alle leden die momenteel nog woonachtig zijn in België, blijft het lidmaatschap gewoon gehandhaafd.

Jos de Sonnevile (voormalig voorzitter) geeft een verklaring over hoe deze wijziging tot stand is gekomen. Hij verklaart dat in de oude statuten stond vermeld dat personen van een andere nationaliteit geen lid mochten worden van de vereniging. Dat is destijds juridisch gecheckt en het bleek dat mensen in de EU van een andere nationaliteit niet uitgesloten mochten worden. De statuten zijn daarna zodanig gewijzigd dat personen uit andere landen dan Nederland (maar wel binnen de EU) lid konden worden van de vereniging maar wel woonachtig moesten zijn in Nederland. De statuten waren eerst niet wettig maar zijn nu legaal.

Besluit: de ALV gaat unaniem akkoord met het opnemen van de wettelijke wijzigingen in de statuten.

Michel Freericks geeft aan dat er mogelijk één zin wettelijk gezien (bij de notaris) aangepast moet worden maar indien nodig, komt dat dan nog een keer aan de orde in de vergadering van mei 2026.

Besluit: de ALV gaat unaniem akkoord met de wijzigingen van de statuten conform het voorstel dat in de bijlage is toegestuurd aan de leden.

Hans Nagelkerke geeft aan moeite te hebben met de statuten zoals deze er nu uitzien:

- Hij heeft principieel problemen met personen op de wachtlijst die ook lid zijn van de vereniging. Deze personen hebben volgens hem tot op heden nooit iets met de vereniging te maken gehad, maar hopen dat wel in de toekomst te kunnen doen, en nu dus kunnen meebeslissen over besluiten die de vereniging aangaan. Zijn voorstel is om in de toekomst het lidmaatschap van deze personen te wijzigen in toehoorders.
- Hans heeft moeite met de machtigingen die voor een vergadering worden afgegeven en de daarbij horende consequenties en vindt dit een onjuiste gang van zaken. Hij doelt hier op de afgelopen ALV van mei waarbij er gestemd werd over de brug/steiger. Hans stelt voor het recht tot het afgeven van een machtiging, te verwijderen uit de statuten en deze gang van zaken onder te brengen in het Huishoudelijk Reglement omdat er dan veel beter kan worden bepaald onder welke condities een machtiging wel afgegeven kan worden en wanneer niet.

Michel Freericks voegt hieraan toe dat de wijzigingen die Hans Nagelkerke voorstelt middels een goed onderbouwd voorstel ingebracht kunnen worden in een vergadering. Vervolgens zouden deze voorstellen wettelijk getoetst moeten worden. Indien akkoord bevonden, kunnen deze in de vergadering daarop ter stemming worden gebracht.

9. Update beweegbaar deel verlengde steiger i.c.m. herstel brug

Tijdens de laatste ALV in mei is er gestemd voor of een nieuwe brug of voor verlenging van de steiger. Door alle commotie na de vergadering, is er hierna door het bestuur een brief gestuurd aan alle leden met de vraag of beide opties mogelijk waren. Daarna is er onderzocht of beide opties konden worden uitgevoerd. Dit is alleen mogelijk indien er in de steiger een beweegbaar deel zou worden geplaatst. Een beweegbaar gedeelte in de verlengde steiger is technisch wel

haalbaar maar ook kwetsbaar en storingsgevoelig. Ook bij de technische mensen binnen het bestuur waren er zorgen vanwege de zoute omgeving en de golfbeweging in de haven. Daarnaast staat de brug mogelijk in een stuk haven wat niet gepacht is door de vereniging en wat eigenlijk bij de dijk hoort. In theorie zou het Waterschap eigenaar kunnen zijn van deze brug. Er moet nog in overleg gegaan worden met het Waterschap. Voorlopig worden er nog geen acties uitgezet tot aan de volgende vergadering in mei 2026.

Opmerkingen:

- René Kasteleijn verbaast het dat er een update wordt gegeven maar dat de basisinformatie tot op heden nooit is gedeeld. Hij is van mening dat de communicatie rommelig verloopt, ook zonder enige visualisering. De voorzitter vult aan dat het onderwerp ook om die reden de volgende vergadering weer ter sprake komt.
- Arno Voerman zou het prettig vinden als de ontwikkeling het komende half jaar (tot aan de voorjaarsvergadering) wel doorloopt. Stel dat het wel de brug wordt, wat zijn dan de plannen? En als het de brug niet wordt, wat gaan we dan doen? Hij pleit voor een hamerstuk tijdens de volgende vergadering.
- Hans Nagelkerke stelt voor de reeds uitgevoerde stemming op de voorgaande ALV van 24 mei 2025 inzake “de verwijdering brug/verlening van de F-E steiger te herroepen door deze nietig te verklaren en een geheel nieuwe stemming uit te voeren op basis van heldere feiten. Zijn motief hiervoor is dat op de huidige vergadering blijkt dat er nog te veel onduidelijkheid is over de volgende zaken:
 - eigendomspositie van de brug
 - de werkelijke hoogte van de te maken kosten bij uitvoering nu er gekozen is voor een alternatief
 - de veiligheidsaspecten van de alternatieven (o.a. brandveiligheid)
 - de mogelijkheid tot het behouden van de brug in samenhang met een steigerverlening
 - de wenselijkheid van het überhaupt verwijderen van de brug (is het besluit niet te voorbarig geweest?)

Michel Freericks legt uit dat het eventueel mogelijk zou zijn een nieuwe stemming uit te voeren maar dan moet deze overweging als agendapunt door Hans (goed onderbouwd) ingediend worden voor de eerst volgende vergadering in mei 2026. Mocht er belangstelling zijn voor een herstemming dan kan deze uitgevoerd worden in de najaarsvergadering van 2026.

De voorzitter verwacht dan ook ruimschoots voor de vergadering een duidelijk voorstel (met voortschrijdend inzicht).

- Willem Vogt vraagt zich af of dat het uitstel van de werkzaamheden impact heeft op de bekabeling van het wifi netwerk. Albert Naardin geeft aan dat dit niet het geval is. Daarnaast geeft Willem aan dat hij zich niet kan vinden in het voorstel van Hans Nagelkerke omdat er inmiddels een duidelijk besluit is genomen over het verlengen van de steiger en het weghalen van de brug.
- Roland Krijger bevestigt dat, i.v.m. het uitstel van de werkzaamheden, de brug nog wel veilig is te houden. Het gaat hierbij om de toekomstvisie. Op termijn moet de brug dus wel verdwijnen.
- Cindy Hofman had ‘in de wandelgangen’ vernomen dat de vorige vergadering teniet zou kunnen worden gedaan als 10% van de leden het hiermee eens zou zijn. De voorzitter geeft aan dat dit toch niet mogelijk is en dat dit berust op een vergissing aan de kant van Michel Freericks. Het is wel zo dat als een lid een extra ALV wenst dat er dan 10% van de leden mee moet gaan in dit verzoek.

10. Mededelingen evenementencommissie (Thea Helle)

- Evenementen afgelopen seizoen:
 - Start van het seizoen was gekoppeld aan een wandeling met een gids
 - Regatta en pubquiz
 - Clubtocht naar Vlissingen
 - Captain's dinner
 - Walking dinner
 - Jeu de boules
 - Viswedstrijd
 - Mosselavond (na afloop van deze vergadering)

11. Haven aangelegenheden

- Wachttijst (Roland Krijger)
 - 8 meter lang plaatsen 4 personen
 - 8 meter boxen 6 personen
 - 10 meter lang plaatsen 6 personen
 - 10 meter boxen 11 personen
 - 13 meter boxen 12 personen
 - Verzoek tot verplaatsing 7 stuks waarvan er reeds 2 zijn ingewilgd
- Algemene mededelingen (Roland Krijger)
 - Aluminium kar reeds geleverd
 - Rubberen matten op vingerpielen terug op de boot leggen indien deze niet meer gebruikt worden. Onder de matten blijft het nat en het hout gaat rotten en schimmelen.
- Dieptepeilingen (Albert Naardin)

De diepte is in de loop der tijd nauwelijks afgenomen. De peiling in september is gedaan met een handdieptemeter (direct boven het oppervlak) en de andere dieptepeilingen zijn gedaan met het bootje van de havenmeesters (10-20 cm boven het wateroppervlak). Om de metingen goed met elkaar te kunnen vergelijken zou er van de peiling met het bootje van de havenmeesters 10-20 cm af moeten worden gehaald.

De dieptepeiling bij boei H17 is afgelopen september niet uitgevoerd vanwege windkracht 6 en golven (er moet daar een draai worden genomen).

 - Er zijn 2 manieren om te baggeren:
 - Baggeren met ploeg die buiten havenmond wordt gebracht (maar kan niet op alle plaatsen worden uitgevoerd)
 - Baggeren met grijper
 - Procedure baggeren:
 - Monsters laten nemen en laten analyseren (bodem). De geanalyseerde PFA(s) concentratie is hierbij van belang. Als deze overschreden wordt, mag er niet gestort worden omdat het chemisch afval betreft. Het afval moet in dat geval worden afgevoerd naar een afvalverwerkingspunt. Door stroming kan de PFA(s) concentratie in de grond van de haven toenemen.
 - Analyse van de PFA(s) concentratie resultaten moeten opgestuurd worden naar Rijkswaterstaat om een vergunning te krijgen voor het baggeren.

Monsters worden 21 oktober genomen. Analyse duurt 4-5 weken. Hierna kan de aanvraag bij Rijkswaterstaat worden ingediend.

Van de winter wordt er achter de A-steiger en een stukje B-steiger gebaggerd. Boten die in de weg liggen dienen weggehaald te worden maar het moment van baggeren wordt ruimschoots van te voren gecommuniceerd met de leden. Indien weghalen van de boot niet mogelijk is voor/door de eigenaar, kan dit gedaan worden door mensen van het bestuur.

12. Zelfwerkzaamheid

Zelfwerkzaamheid loopt nog door t/m oktober. Er zijn geen bijzonderheden; werkzaamheden verlopen voortreffelijk. De werkzaamheden worden op zaterdag goed voorbereid door Ad de Hamer.

Arjan Helle suggereert zelfwerkzaamheid ook in de zomermaanden uit te voeren maar gezien de krappe bezetting (veel leden zijn weg met de boot) is dit geen optie.

Roger de Graaf vraagt of dat het mogelijk is om personen met een zekere professionaliteit op een bepaalde klus te zetten. Albert Naardin voegt toe dat er tijdens de vorige vergadering ook al aan de leden is gevraagd hun specialiteit in te vullen om zo meer grip te krijgen op de werkzaamheden. Hiervoor wordt door de voorzitter nogmaals aandacht gevraagd.

Arjan Helle vraagt de maximum leeftijd voor zelfwerkzaamheid te verhogen van 75 naar 80 jaar. Volgens Michel Freericks is dit niet mogelijk omdat men vanaf 75 jaar hiervoor niet meer verzekerd is bij de vereniging.

Erik Coenen is van mening dat het niet duidelijk is welke werkzaamheden er bij zelfwerkzaamheid van de leden worden verwacht. De voorzitter bevestigt dat er een grote lijst is van werkzaamheden die uitgevoerd moeten worden en er per zaterdag wordt bekeken welke activiteiten er aan de beurt zijn. Maar als er een lid is met een bepaalde specialisatie zoals schilderen, zullen deze werkzaamheden door hem/haar worden opgepakt. Echter wordt volgens Albert Naardin de prioriteit bepaald door de werkvoorbereider i.s.m. de havenmeester(s).

13. Rondvraag

- Cees Overbeeke houdt een kort verhaal over voormalig voorzitter Huib Landegent, (stichter en aanjager van deze watersportvereniging) en de transformatie van werkhaven naar jachthaven. Ten tijde van het afscheid van deze voormalig voorzitter werd op de Zuidelijke Havendijk een bord geplaatst aan de lichtmast met de tekst 'H.T. Landegent Pier. Inmiddels is de lichtmast verdwenen, evenals het bord. Cees vraagt het bestuur te investeren in een nieuw bord met tekst op de Zuidelijke Havendijk zodat de nagedachtenis aan Huib Landegent bewaard mag blijven. Het bestuur ondersteunt dit voorstel en gaat ervoor zorgen dat de H.T. Landegent Pier in ere wordt hersteld.
- Hans Stroper: Wat is de functionaliteit van de quora die gehanteerd worden door het bestuur om veranderingen aan te brengen in statuten en stemmingen? Mogen deze omlaag gebracht worden, gezien de steeds lagere opkomst tijdens vergaderingen? De meeste verenigingen hanteren een quorum van 2/3. Michel Freericks legt uit dat de vereniging niet verplicht is om überhaupt een quorum aan te houden. Dat mag zelf door de vereniging worden bepaald. Wellicht is het handig om i.o.m. het kantoor van de vrouw van René Kasteleijn en de eigen notaris van de vereniging te overleggen om dat onderdeel uit de statuten weg te halen. Henri Duijsters geeft aan dat de 75% van het ledentotaal (incl.machtigingen) niet overeenkomt met de 75% van de aanwezige leden (incl.machtigingen) zoals bij het wijzigen van de statuten tijdens deze ALV. Michel Freericks verklaart dat bij een statutenwijziging het quorum 75% (incl.machtigingen) moet zijn van alle leden en dat bij een 2^e vergadering de 75% (incl. machtigingen) van alle aanwezige leden wordt gehanteerd. Paul Frank vult aan dat indien er een dergelijke wijziging wordt voorgelegd, dit nooit gedaan zal worden zonder een consult van de juiste juristen.

- Is het mogelijk dat er een verantwoordelijke per steiger suggesties aanlevert bij het bestuur, ruimschoots voor de vergadering of gewoon tussendoor? De voorzitter geeft aan dat dit altijd mogelijk is.
- Willem Vogt suggereert een gezamenlijke controle van de brandblussers in de haven en op de boten waarbij de brandblussers op de boten mogelijk gratis of tegen een gereduceerd tarief worden nagekeken. Het bestuur noteert het idee.
- Ad de Hamer vraagt aandacht voor het gebruik van de spullen van de vereniging. Hier dient zorgvuldig mee om te worden gegaan. Deuren die van het slot worden gehaald, dienen ook weer op slot te worden gedaan. Bolderkarren en kruiwagens dienen na gebruik weer ondersteboven worden neergezet zodat de wielen vrij komen van de steiger. Met name in de winter komt er regelmatig zeewater op de kade waardoor er sneller defecten optreden aan materialen.
- Er wordt aangegeven dat het 's avonds zo donker is in de haven, op de steigers en op de dijk. De voorzitter geeft aan dat het Waterschap de lantaarnpalen zonder overleg heeft weggehaald. De dijk is in bezit van het Waterschap dus zijn zij ook verantwoordelijk voor de verlichting. Omdat er toch nog een overleg gepland moet worden met het Waterschap, kan deze opmerking ook meegenomen worden.

14. Sluiting met aansluitend borrel en hapjes

De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun komst, nodigt hen uit voor een drankje aan de bar in de aanloop naar de mosselavond en sluit de vergadering om 16.58 uur.